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ACTA SESSIÓ ORDINÀRIA 1/2025
CONSELL DEL POBLE DE COLLBATÓ

ORDRE DEL DIA

1. Constitució Consell del Poble.
2. Presentació objectius del Consell del Poble.
3. Calendari de reunions.
4. Precs i preguntes.

DOCUMENTACIÓ 

- No s’adjunta documentació.

ASSISTEIXEN

David  Abizanda  González,  Alexandre  Samaranch  Jover,  Montserrat  Pérez  Rigol,  David
Corchado  Sánchez,  Concepció  Alsina  Solé,  Sergi  Palacios  Pérez,  Eulàlia  Sellés  Pons,
Josep Anton Serra Solà, com a vocals. S’incorpora després de constituir el plenari la Laura
Guerrero  Rodríguez,  com a vocal.  Gemma Rodríguez Quiñonero,  Pau Calsina García i
Jesús Sanz Tejada com a presidenta, vicepresident i secretari.

EXCUSEN

Helena Fresquet Robles

NO EXCUSEN

Laia Robles Minguell, convocada en substitució de la Sra. Helena Fresquet.

DESENVOLUPAMENT SESSIÓ

Malgrat existir quòrum a les 17.30h, hora de la primera convocatòria, es decideix constituir
el plenari a les 17.45 h, per esperar als membres que arriben tard.

En primer terme, la Sra. Gemma Rodríguez demana introduir un punt d’urgència en l’ordre
del dia. Demana tractar l’assumpte de l’acte vandàlic que afecta a les escales del Casinet.

S’aprova per unanimitat la introducció del punt d’urgència. 

1. Constitució del Consell del Poble

Es realitza una ronda de presentacions de les persones vocals que formen part del Consell.
La composició del Plenari és diversa en quant a distribució geogràfica del municipi, amb
membres de Casc Antic, Can Migrat, Can Dalmases, Els Clots, etc. Tenen en comú que
gairebé totes es consideren persones actives en la vida social i política del poble, formant
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part  d’una o vàries associacions culturals,  esportives,  educatives,  i  en alguns casos de
partits polítics. 

Un cop feta la presentació es considera constituït el plenari pel mandat 2024-2028.

2. Presentació objectius del Consell del Poble

La Sra. Gemma Rodríguez informa de que s’ha posat a disposició de les persones vocals
un document que resumeix les seves funcions i responsabilitats com a membres del plenari,
i els procediments de funcionament d’aquest òrgan.
Seguidament explica que és un òrgan de participació de caràcter consultiu,  que emetrà
recomanacions a l’equip de govern  i que les decisions que prengui no son vinculants, que
és un espai de debat i informació més directa que substitueix i unifica diversos consells
caducats.
Demana a les persones membres que formen part d’una formació política que mantinguin al
marge la política institucional del funcionament del Consell i per últim informa que la seva
voluntat  és  que  el  Consell  tracti  temes  d’interès  pel  poble,  podent  emetre  informes  i
dictàmens al respecte.
Proposa que en futures reunions es tractin els temes de la gestió de l’aigua al municipi, i del
procés  participatiu  sobre  el  model  de  recollida  de  residus  que  es  portarà  a  terme
properament.

El Sr. Àlex Samaranch proposa que tot el plenari s’emplaci a proposar temes per la següent
reunió, al qual hi ha un assentiment general.

El Sr. David Corchado demana que la presidenta sigui la que proposi els temes a tractar.

Referent al tema de la gestió de l’aigua al municipi, el Sr. Àlex Samaranch informa que ja es
va sol·licitar fer una comissió abans de l’existència del Consell,  que existeix un grup de
whatsapp on s’ha facilitat informació i que aquest grup s’ha reunit amb el regidor competent,
que els ha indicat que aquest assumpte es treballaria des del Consell del Poble.

El Sr. Pau Calsina proposa centrar el debat sobre l’aigua en les tarifes.

S’acorda  per  unanimitat  centrar  aquest  debat  en  futures  reunions  en  l’aspecte  de  la
infraestructura i en el de les tarifes.

Referent al tema dels residus, la Sra. Gemma Rodríguez proposa compartir els tres models
de recollida de residus que s’han treballat a nivell tècnic pel procés participatiu.

El Sr. Josep Antón Serra afirma que per ell l’opció més ecològica i pràctica és l’actual, que
una opció amb contenidors seria menys sostenible.

El Sr. Pau Calsina afirma que es vol fer conscient a la ciutadania del cost del servei.

La Sra. Concepció Alsina sol·licita dades sobre el model actual per poder valorar.
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La Sra. Gemma Rodríguez informa que es realitzarà una enquesta a tota la població i un
procés participatiu.

El  Sr.  Sergi  Palacios  afirma que com a família  nombrosa paga molts  impostos i  que li
interessa debatre sobre les tarifes per ajudar a les famílies.

Es debat sobre les bonificacions de la deixalleria. Al respecte, la Sra. Gemma Rodríguez
proposa enviar al plenari el reglament i el Sr. David Corchado proposa que es tingui en
compte el volum de residus generat en el pagament de la taxa.

No s’acorda res al respecte.

3. Calendari de reunions

La Sra. Gemma Rodríguez informa que el reglament del Consell preveu que es realitzin
dues sessions anuals, com a mínim. Proposa no establir un calendari fixe i fer en funció del
ritme de treball, marcant com a objectiu un mínim d’una reunió al trimestre.

El Sr. Àlex Samaranch demana que les reunions tinguin lloc més tard, i s’obre un debat
sobre el dia de la setmana i l’hora més idònia per fer les sessions. 

S’acorda per unanimitat que les properes reunions tinguin lloc els dimarts a les 18h, i que la
sessió ordinària 2/2025 tingui lloc el 18 de febrer a les 18h.

4. Punt d’urgència. Escales Casinet

La Sra. Gemma Rodríguez informa que el tema a tractar és la vandalització de la bandera
LGTB de les escales del Casinet i l’opinió del Consell respecte a la seva reposició. El Sr.
Pau Calsina demana quina creuen que és l’opinió de la  ciutadania  al  respecte,  al  que
alguns membres responen que les opinions son diverses.

La Sra. Laura Rodríguez demana si es coneix als autors de l’acte vandàlic, al que la Sra.
Gemma Rodriguez respon que no. 

La  Sra.  Laura  Rodríguez  proposa  repintar  les  escales  existents  mitjançant  un  projecte
educatiu amb les escoles del poble.

La Sra. Concepció Alsina proposa traslladar la bandera a una altra ubicació com els túnels
de l’A-2,  l’Escola La Salut,  l’Institut  o l’Escola Mansuet  i  el  Sr.  David Abizanda hi  dona
suport, afegint que així s’evitarà que torni a ser vandalitzat.

La  Sra.  Laura  Rodríguez  afirma  que  això  pot  passar  a  qualsevol  lloc,  i  el  Sr.  Àlex
Samaranch afirma que cal repintar les escales per donar un missatge als vàndals. El Sr.
Pau Calsina proposa que en cas que es repinti és millor no fer-ho immediatament. 

La Sra. Montserrat Pérez proposa que es pinti algun pas de vianants.
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El Sr. David Corchado afirma que l’acció no s’hauria de basar en la possible vandalització i
que no considera el tema prioritari.

La Sra. Gemma Rodríguez proposa que es porti a terme més d’una acció al respecte. El Sr.
David Abizanda proposa que es pengi la bandera LGTB del pal de la rotonda del carrer
Mil·lenari, i el Sr. Pau Calsina proposa que es col·loqui un cartell a les entrades al poble.

El Sr. David Corchado s’excusa perquè ha de marxar quan son les 18.30 h.

S’aprova  per  unanimitat  repintar  les  escales  en  la  seva  ubicació  actual,  mitjançant  un
projecte educatiu  amb la col·laboració de les dues escoles de primària del  poble,  sens
perjudici de realitzar altres accions en el futur.

5. Precs i preguntes

La Sra. Laura Rodríguez pregunta quin és l’abast dels temes que es poden tractar. La Sra.
Gemma Rodríguez respon que aquells que es considerin d’interès i s’acceptin pel plenari.

El Sr. Josep Antón Serra pregunta si es pot demanar que els acords presos pel Consell, tot i
no ser vinculants,  vagin al  Ple municipal.  La Sra.  Gemma Rodríguez respon que si  els
temes son prou importants i el Consell ho aprova, si.

La Sra. Montserrat Pérez demana el procediment per incloure punts a tractar en l’ordre del
dia. La Sra. Gemma Rodríguez respon que s’hauran d’enviar a la secretaria del Consell, i
que es valorarà i debatrà la seva inclusió en l’ordre del dia.

Sense més precs ni preguntes, es dona per conclosa la sessió quan són les 18:45 h.
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